

502 The Church in Philadelphia (2) – A Building According to the Desire of God’s Heart

非拉鐵非教會(2) - 神心意中的建造

1. Revelation 啓示錄 3:7-13

2. Acts 使徒行傳 13:22

²² And when He had removed him, He raised up for them David as king, to whom also He gave testimony and said, ‘I have found David the son of Jesse, a man after My own heart, who will do all My will.’

²² 既廢了掃羅，就選立大衛作他們的王，又為他作見證說：我尋得耶西的兒子大衛，他是合我心意的人，凡事要遵行我的旨意。

²² 既廢了扫罗，就选立大卫作他们的王，又为他作见证说：我寻得耶西的儿子大卫，他是合我心意的人，凡事要遵行我的旨意。

3. Isaiah 以賽亞書 9:6-7

⁶ For unto us a Child is born, unto us a Son is given; and the government will be upon His shoulder. and His name will be called Wonderful, Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace. ⁷ Of the increase of His government and peace there will be no end, upon the throne of David and over His kingdom, to order it and establish it with judgment and justice from that time forward, even forever. The zeal of the LORD of hosts will perform this.

⁶ 因有一嬰孩為我們而生；有一子賜給我們。政權必擔在他的肩頭上；他名稱為奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。⁷ 他的政權與平安必加增無窮。他必在大衛的寶座上治理他的國，以公平公義使國堅定穩固，從今直到永遠。萬軍之耶和華的熱心必成就這事。

⁶ 因有一嬰孩为我们而生；有一子赐给我们。政权必担在他的肩头上；他名称为奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。⁷ 他的政权与平安必加增无穷。他必在大卫的宝座上治理他的国，以公平公义使国坚定稳固，从今直到永远。万军之耶和華的熱心必成就這事。

4. Isaiah 以賽亞書 22:22-24

²² The key of the house of David I will lay on his shoulder; so he shall open, and no one shall shut; And he shall shut, and no one shall open. ²³ I will fasten him as a peg in a secure place, And he will become a glorious throne to his father’s house. ²⁴ ‘They will hang on him all the glory of his father’s house, the offspring and the posterity, all vessels of small quantity, from the cups to all the pitchers.

4. Isaiah 以賽亞書 22:22-24

²² 我必將大衛家的鑰匙放在他肩頭上。他開，無人能關；他關，無人能開。

²³ 我必將他安穩，像釘子釘在堅固處；他必作為他父家榮耀的寶座。²⁴ 他父家所有的榮耀，連兒女帶子孫，都掛在他身上，好像一切小器皿，從杯子到酒瓶掛上一樣。

²² 我必将大卫家的钥匙放在他肩头上。他开，无人能关；他关，无人能开。

²³ 我必将他安穩，像釘子釘在堅固處；他必作為他父家榮耀的寶座。²⁴ 他父家所有的榮耀，連兒女帶子孫，都挂在他身上，好像一切小器皿，从杯子到酒瓶挂上一樣。

5. Ephesians 以弗所書 1:23

²³ which is His body, the fullness of Him who fills all in all.

²³ 教會是他的身體，是那充滿萬有者所充滿的。

²³ 教会是他的身体，是那充满万有者所充满的。

6. 1 Timothy 提摩太前書 3:15

¹⁵ but if I am delayed, I write so that you may know how you ought to conduct yourself in the house of God, which is the church of the living God, the pillar and ground of the truth.

¹⁵ 倘若我耽延日久，你也可以知道在神的家中當怎樣行。這家就是永生神的教會，真理的柱石和根基。

¹⁵ 倘若我耽延日久，你也可以知道在神的家中当怎样行。这家就是永生神的教会，真理的柱石和根基。

7. 1 Corinthians 哥林多前書 14:25

²⁵ And thus the secrets of his heart are revealed; and so, falling down on his face, he will worship God and report that God is truly among you.

²⁵ 他心裡的隱情顯露出來，就必將臉伏地，敬拜神，說：神真是在你們中間了。

²⁵ 他心里的隐情显露出来，就必将脸伏地，敬拜神，说：神真是在你们中间了。

8. 1 Corinthians 哥林多前書 3:16

¹⁶ Do you not know that you are the temple of God and that the Spirit of God dwells in you?

8. 1 Corinthians 哥林多前書 3:16

¹⁶ 豈不知你們是神的殿，神的靈住在你們裡頭麼？

¹⁶ 岂不知你们是神的殿，神的灵住在你们里头麼？

9. 1 Corinthians 哥林多前書 3:12-14

¹² Now if anyone builds on this foundation with gold, silver, precious stones, wood, hay, straw, ¹³ each one's work will become clear; for the Day will declare it, because it will be revealed by fire; and the fire will test each one's work, of what sort it is. ¹⁴ If anyone's work which he has built on it endures, he will receive a reward.

¹² 若有人用金、銀、寶石、草木，禾秸在這根基上建造，¹³ 各人的工程必然顯露，因為那日子要將他表明出來，有火發現；這火要試驗各人的工程怎樣。

¹⁴ 人在那根基上所建造的工程若存得住，他就要得賞賜。

¹² 若有人用金、銀、寶石、草木，禾秸在這根基上建造，¹³ 各人的工程必然顯露，因為那日子要將他表明出來，有火發現；這火要試驗各人的工程怎樣。

¹⁴ 人在那根基上所建造的工程若存得住，他就要得賞賜。

10. Colossians 歌羅西書 3:16-17

¹⁶ Let the word of Christ dwell in you richly in all wisdom, teaching and admonishing one another in psalms and hymns and spiritual songs, singing with grace in your hearts to the Lord. ¹⁷ And whatever you do in word or deed, do all in the name of the Lord Jesus, giving thanks to God the Father through Him.

¹⁶ 當用各樣的智慧，把基督的話豐豐富富的存在心裡，用詩章、頌詞、靈歌，彼此教導，互相勸戒，心被恩感，歌頌神。¹⁷ 無論做甚麼，或說話或行事，都要奉主耶穌的名，藉著他感謝父神。

¹⁶ 当用各样的智慧，把基督的话丰丰富富的存在心里，用诗章、颂词、灵歌，彼此教导，互相劝戒，心被恩感，歌颂神。¹⁷ 无论做甚麼，或说话或行事，都要奉主耶穌的名，藉著他感谢父神。